

1. الاسم: نضال منعم محمد العماري
2. الجنسية: عراقية
3. تعليم:
 1. ماجستير في الأدب الإنجليزي. 2017 ~ 2020. متخصص في الشعر الإنجليزي. تخرج من كلية التربية (ابن رشد)؛ جامعة بغداد. ورقة بحثية منشورة:

“Ecopraxicality of Kunitzian Text: Eco-consciousness Development in Stanley Kunitz’s Selected Poems” IJRSSH 2020, V10,1.

2. بكالوريوس في اللغة الإنجليزية. 2012 ~ 2016. تخصص لغة انجليزية. تخرج من كلية التربية للعلوم الإنسانية. جامعة بغداد.

الخبرة:

1. مدرس مساعد اللغة الإنجليزية، الجامعة المستنصرية، بغداد. ابتداءً من أبريل 2023 - حتى الوقت الحاضر؛ القيام بالمهام التالية: التدريس، عضو في عدة لجان، التحقق من البيانات، وتسجيل الطلاب الجدد، التدقيق اللغوي، إدارة الموقع الإلكتروني ونشر أخبار الكلية.
2. قائد فريق و منسق في شركة تعليم. بدءاً من أبريل 2022 إلى يناير 2024؛ تولى المهام التالية: متابعة إنهاء المهام مع الفريق، والتنسيق بين المعلمين ومساعدتي المعلمين، ومتابعة عملية التصوير، وتخطيط الأنشطة، وإدارة مشاكل الاتصالات والعلاقات العامة، والتدقيق اللغوي.
3. مدرس مساعد الأدب الإنجليزي، جامعة بغداد، بغداد. بدءاً من أكتوبر 2021 إلى يوليو 2022؛ تولى المهام التالية: التدريس والتدقيق اللغوي.
4. مدرس مساعد اللغة الإنجليزية، جامعة أروك، بغداد. بدءاً من أكتوبر 2020 إلى يوليو 2022؛ شغل المهام التالية: التدريس، وعضو في العديد من اللجان، تدقيق البيانات، وتسجيل الطلاب الجدد.

تجربة التطوع

نيديكس بغداد | فريق التسجيل | فريق الترجمة سبتمبر 2018.

التدريبات وورش العمل:

1. الشبابات من أجل أعمال المشاركة الشعبية (gea4W). حضر التدريب دورة العاملين الشباب حول موضوع بناء السلام والديمقراطية التشاركية لعمل بناء القدرات في برنامج KA + Erasmus 2 في مجال مشروع النساء الشبابات من أجل أعمال المشاركة الشعبية في بنغالور، الهند من 30 يناير إلى 3 فبراير 2023
2. زمالة سياسة العراق، منظمة منصة التنمية المستدامة (PSD). يوليو 2022 - سبتمبر 2022. (حصل على الدورات التدريبية التالية: العصف الذهني، تحديد المشكلة، صناعة الأهداف، ابتكار الحلول، كتابة ورقة سياسات عامة لإقناع صانع القرار بتبنيها ودعمها، والتفكير الإيجابي).
3. مشروع Covid، بدعم (Labs Accelerator) برنامج الأمم المتحدة الإنمائي في العراق) من 27 مايو إلى 2 يوليو 2020. حصل على الدورات التدريبية التالية: ريادة الأعمال والتفكير التصميمي، استكشاف أخطاء أهداف التنمية المستدامة وإصلاحها، الابتكار في التعليم.
4. برنامج القيادة الشبابية (YLP6) مع مساحة الموصل. من 1 يونيو إلى 4 يونيو 2020. حصلت على الدورات التدريبية التالية: ريادة الأعمال والتفكير التصميمي، وحل مشكلات أهداف التنمية المستدامة، والابتكار في التعليم.
5. مكتب النشاط النسوي؛ وزارة الشباب والرياضة. 15 يونيو - 10 أكتوبر 2013. حصل على الدورات التدريبية التالية: العصف الذهني، تنمية المهارات القيادية، صنع الأهداف، والتفكير الإيجابي.

الجوائز والنشر والمبادرات

نشر بحث أكاديمي في مجلة عالمية بعنوان

“Ecopraxicality of Kunitzian Text: Eco-consciousness Development in Stanley Kunitz’s Selected Poems” IJRSSH 2020, V10,1.

اللغات:

• العربية (اللغة الأم) • اللغة الإنجليزية (بطلاقة)

Nidhal Muneam Mohammed

Baghdad, Iraq

nidhal.m.alimari@uomustansiriyah.edu.iq

1.Name: Nidhal Muneam Mohammed Al-Imari

2.Nationality: Iraqi

3.Education:

1. **Master of Arts (MA) in English Literature.** 2017 ~ 2020. Specialized in English Poetry; Graduated from College of Education (Ibn Rushd); University of Baghdad. Published Paper: “Ecopraxicality of Kunitzian Text: Eco-consciousness Development in Stanley Kunitz’s Selected Poems” IJRSSH 2020, V10,1.
2. **Bachelor of Arts (BA) in English Language.** 2012 ~ 2016. Specialized in English Language; Graduated from College of Education for Humanities; University of Baghdad.

4.Experience:

1. Asst. Inst. of **English Language, Mustansiriyah University**, Baghdad. Starting in April 2023- to the present; Holding the following Duties: Teaching, Member in several committees, Data Verification, and Freshmen Enlisting, Linguistic Probing, running the website and posting news of the college.
2. TA Coordinator Team Leader at **Ta3leem Company**. Starting in April 2022 to Jan. 2024; Held the following Duties: following up finishing the tasks with the team, coordinate between teachers and teachers’ assistants, following up the process of photography, planning activities, and managing communications/ public relations problems, and Linguistic Probing.
3. Asst. Inst. of **English Language, Uruk University**, Baghdad. Starting in Oct. 2020 to July 2022; Held the following Duties: Teaching, Member in several committees, Data Verification, and Freshmen Enlisting.

VOLUNTEER EXPERIENCE

- TEDx Baghdad |Registration team | Translation Team Sep. 2018.

Trainings and Workshops:

- 1- **Young Women for Grassroots Engagement Actions (W4gea).** Attended the training course for Youth Workers on the topic of Peacebuilding & Participatory Democracy of the Erasmus+ KA2 Capacity Building Action in the field of YOUTH project Young Women

for Grassroots Engagement Actions in Bangalore, India from January 30th, to 2023 February 3rd, 2023

- 2- **Iraq policy Fellowship, Platform Sustainable Development Org. (PSD).** (July 2022 - Sep. 2022). Received the following trainings: Brainstorming, Determining a problem, Objectives Making, Innovating a Solution, Writing a Paper of Public Policies Convincing Decision Maker to Adopt and Support, and Positive Thinking.
- 3- **Covid Venture, Supported by Accelerator Labs (UNDP Iraq).** 27 May ~ 2 Jul. 2020. Received the following trainings: Entrepreneurship and Design Thinking, SDGs Troubleshooting, Innovation in Education.
- 4- **Youth Leadership Program; YLP6 with Mosul Space.** 1 Jun. ~ 4 Jun. 2020. Received the following trainings: Entrepreneurship and Design Thinking, SDGs Trouble-shooting, Innovation in Education.
- 5- **Feminist Activity Office; Ministry of Youth & Sports.** 15 Jun. ~ 10 Oct. 2013. Received the following trainings: Brainstorming, Leadership Development, Objectives Making, and Positive Thinking.

Awards, Publishes, and Initiatives

- 1- Publishing the Academic paper in an international journal entitled as “Ecopraxicality of Kunitzian Text: Eco-consciousness Development in Stanley Kunitz’s Selected Poems” IJRSSH 2020, V10,1.

Languages:

- Arabic (Native Language)
- English (Fluent)